# 2016主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday	下週主日 Next Sunday	
	2/14/2016	2/21/2016	
中文主席	方向	蔣洪平	
English Presider			
中文講員	程保治牧師	程保治牧師	
English Speaker	Rev. Josh Olds	Rev. Josh Olds	
翻譯 Interpreter	高麗娟(英)/賴俊傑(粵)	陸妍依函(英)/賴俊傑(粤)	
中文司琴 Pianist	陳雅冰	許邱恩美	
中文招待	汪三五*,熊繼忠	劉賢賜*,周楚昂	
Ushers	徐浩,洪紹基	謝文婷,陳瑛	
音響 Audio Engineer	劉偉衡	劉砥中	
托兒 Nursery	程師母/陳瑛,張躍	楊青/張葉蕾,譚玫琍	
圖書館 Library	高琳	劉偉衡	
分菜同工	謝敏*,謝新新	武淑菊*,于溢	
Lunch Serving	李林蔚,楊青	施明潔,吳玫	
清潔同工Cleaning	黄有鵬,劉砥中	王國歡,宋保軍	
保安 Security Officer	張毅(S)/方向(F)	宋保軍(S)/陳斯維(F)	
週二 Tuesday	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship		
週五Fri. Night	青少年團契,家庭查經Youth/Family Bible Study		

### 每月常費預算

宣道預算

Monthly Budget for General: \$14,000.00 for Mission: \$2,875.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Jan Income	Jan Expenses	
奉獻	上週	本月已收	收入	支出	
常費 General	\$3,186.00	\$3,186.00	\$15,887.00	\$12,963.43	
建堂 Building	\$100.00	\$100.00	\$250.00	\$0.00	
宣道 Missions	\$400.00	\$400.00	\$800.00	\$881.43	
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00	

#### Church's Account Balance as January 31, 2016

 General Fund:
 \$113,188.61
 Mission Fund:
 \$5,557.92

 Building Fund:
 \$10,782.99
 Interest Fund:
 \$20,664.78

 Investment Fund:
 \$535.88
 Love Fund:
 \$1,311.16

Overall Total: \$152,184.94

牧師 Pastor	長老 Elder	Associate English Pastor
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	Rev. Joshua Olds
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	Tel: (214) 597-8573
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	josh@lifeisstory.com



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131<sup>st</sup> E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

普世差傳,我們責任 World Missions, Our Duties

# 主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

二月十四日 February 14, 2016 主席 Presider 方向弟兄

阿們頌 Amen Praise

默禱 Silent Prayer

10:45AM - 12:15PM

眾立 Congregation

眾坐 Congregation

司琴Pianist: 陳雅冰姐妹

講員 Speaker: 程保治牧師

默禱 Silent Prayer 62:	5 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy	Temple 眾坐 All
宣召 Convocation	詩篇 Psalm 128:1	主席 Presider
頌禱 Praise and Prayer	讚美一神,主禱文 Doxology, The Lo	ord's Prayer 眾立All
讚美詩 Singspiration		眾坐 Congregation
祈禱 Invocation		主席 Presider
讀經 Scripture Reading	創 Gen. 2:18-25	眾坐 Congregation
證道	佳偶天成	程保治牧師
Sermon	Match Made in Heaven	Rev. Jeff Cheng
奉獻 Offering 54	46 我爱神家 I Love the Family of God	主席 Presider
	汪三五,熊繼忠,徐浩,洪紹基	
歡迎,報告 Welcome,	Greeting & Announcements	主席Presider
讚美 Praise 榮耀歸法	於真神 Glory to God in the Highest	眾立 Congregation
祝福 Benediction		程牧師 Pastor Cheng

#### 報告事項:

- 1. 歡迎新朋友參加主日崇拜。請留步到舊堂共享午餐。
- 2. 下主日(2/21) 英文崇拜早上九點十五分;中文崇拜十點四十五分開始聚會。
- 3. 本週四(2/18) 晚教會有探訪,詳情請向牧師或李允誠弟兄聯繁。。
- 4. 元宵晚會將在本月27日(週六)舉行。晚上五點半開始有聚餐,請預留時間邀請 朋友參加。請每家帶一道菜。當晚,也有拍全家福的服務,作為教會通訊之用。
- 5. 宣教部將出版年度宣教特刊,歡迎弟兄姐妹投稿分享有關宣教的經驗或事工, 截止日期是二月二十六日,請把稿件交給方向弟兄。
- 6. 教會將在2月28日早上9:30am 有聯合成人主日學班。教會預備有茶水,咖啡和 donuts。歡迎大家一起來學習神的話語並暢該學習心得。
- 7. 本週六月(2/20) 8-10AM 弟兄早餐會將在 Gigi's Kitchen, 7105 South Yale Ave., 請與陳順民弟兄聯繫,並代禱和參加。
- 8. 從3月6日開始,成人主日學將開始學習使徒行傳,有程牧師和張長老主講。 歡迎大家踴躍參加。
- 9. 今年復活節洗禮是在 3/27, 想要受洗的弟兄姊妹請向牧師或長老報名,洗禮班 將在 2/14 開始。
- 10.從今年開始,所有教會開銷需要報銷的必須要填寫報銷表以方便財務作帳和符合稅務局的要求。報銷表可以在教會辦公室或教會網頁上取得。若有問題,請向財務洪平弟兄或華強弟兄詢問。
- 11. 聖契小孩行動:二月將會收集整梳、整刷。請投入大堂外的纸箱。
- 12.上主日中/英語聯合崇拜出席人數 120 人。

#### 禱告事項:

- 1. 為牧者和長執們的事奉及家庭禱告。
- 2. 為弟兄姐妹願意積極參加禱告會禱告。
- 3. 為有更多的弟兄姊妹願意參加關懷探訪事工禱告。
- 4. 為有更多的弟兄姊妹願意每日靈修禱告。
- 5. 為 TU 學生的救恩和靈命成長,及參與服事的家庭禱告。
- 6. 為 2/25 關懷探訪的對象禱告。YP 團契可能有二位新朋友可被探訪。
- 7. 爲 3/4-3/6 的宣教年會的講員李道基牧師及籌備工作禱告。
- 8. 為孫伯伯呼吸不順暢、腳水腫以及 2/16 的心臟手術禱告。
- 9. 爲申屠袁禎姐妹腿傷復健禱告。
- 10. 爲邱牧師面部神經不適及有時呼吸不順禱告。
- 11. 為七月份暑期短宣隊的組成及準備工作禱告。
- 12. 爲在古田的「快樂兒童之家」事工的同工及孤兒們代禱。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome new friends who worshiped with us. Please stay for lunch & fellowship.
- 2. Next Sunday (2/21) English worship will start at 9:15AM; Chinese worship will start at 10:45 AM. Please prepare your heart to attend the service.
- 3. Our church monthly visitation will be on this Thursday (2/18) evening. Please contact pastors or brother Yung Lee for more information.
- 4. This year's Lantern Festival will be on 2/27 (Saturday) night. Please reserve time and invite friends to join us. Please bring a dish to share. Church will also offer free family portrait in preparation of new church directory.
- 5. In preparation of church annual mission conference, the mission board will publish a special mission publication. We invite brothers and sisters to

- contribute by writing something about mission experiences or mission work. Please send the article to brother Fang Xiang by February 26.
- 6. A combined adult Sunday school is scheduled for February 28 at 9:30am. We encourage everyone to come, study God's Word together and share your thoughts. Coffee, tea and donuts will be provided.
- 7. This Saturday (2/20) 8-10am Men's Fraternity will meet at GiGi's Kitchen 7105 S Yale, Tulsa, OK 74136. Contact Tony Tan or Chris Chow.
- 8. Adult Sunday School will begin new quarter on March 6; Pastor Cheng and Elder Chang will lead in studying the Book of Acts. All are encouraged to attend this class.
- 9. Easter baptism is on 3/27. Those who are interested in getting baptized, please contact the Pastor or Elder. Baptismal class starts on 2/14.
- 10. Starting this year, all church reimbursement must be submitted using the reimbursement form to meet the IRS requirement and to aid treasurer in book keeping. The form is in the office and also is available on our church website. Please contact brother Hongping or John Liang if you have any question.
- 11. Operation Christmas Child: This month we are collecting new, unused combs and hairbrushes. Please drop them in the box outside the sanctuary.
- 12. Last Sunday's Chinese/English combined service attendance was 120.

#### **Prayer Items:**

- 1. Pray for the families and ministries of Pastors, Elder, and deacons.
- 2. Pray for brothers and sisters to attend prayer meeting.
- 3. Pray for more brothers and sisters to join the caring and visitation ministry.
- 4. Pray for the prayer and devotional life of brothers and sisters.
- 5. Pray for the TU student ministry and the students' salvation and spiritual growth. Pray for the families serving in the students ministry.
- 6. Pray for the potential families for visitation on 2/25, including two new friends in the YP Fellowship.
- 7. Pray for the speaker and preparations of the 3/4-6 Mission Conference and for brothers and sisters to attend.
- 8. Please pray for Mr. Sun's heart attack recovery and operation on 2/16. Pray for his difficulty breathing and swollen feet.
- 9. Pray for Sis. Shentwu's recovery and physical therapy.
- 10. Pray for Pastor Khoo's facial nerve pain and difficulty breathing.
- 11. Pray for the summer STM recruiting team members, and preparation.
- 12. Pray for the co-workers and children in Gu-Tien's "Happy Children's Home".

## 講道大綱 Sermon outline:

- 1. 神爲亞當造配偶幫助他。(2:18-20)
- 2. 神用亞當的骨和肉造夏娃。(2:21-23)
- 3. 神爲人設立婚姻制度。 (2:24-25)